
 

 

  
 

Agenda Algemene Jaarvergadering donderdag 18 april 2023 
Stadsbierhuys de Waag, 1e etage, aanvang 20.00 uur, inloop vanaf 19.30 uur. 
 
 
1. Opening en Mededelingen 
 
2.  Verslag Algemene Jaarvergadering 2 juni 2022 
 
4.  Jaarverslag Secretaris 2022 
 
5.  Jaarverslag Zwemcommissie 2022 
 
6.  Jaarverslag Polocommissie 2022 
 
7.  Financieel Jaarverslag 2022 
 
8.  Mededeling Kascommissie 2022, benoemen nieuwe kascommissie 2023 
 
9. Prognose Begroting 2023-2024 
 
10. Mededelingen, o.a. bestuursverkiezingen 
 
11 Rondvraag en Sluiting 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
3.   Verslag van de Algemene Ledenvergadering D.W.V. donderdag 2 juni 

2022 de Waag 
 

1. Opening  
Voorzitter Walther Eenstroom opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen 

(31 leden) namens het bestuur hartelijk welkom. Vanwege Corona wordt deze 

Algemene Ledenvergadering wederom veel later gehouden dit jaar in de Waag.  

We zijn door het (wederom) rare en nare jaar waarin we nu verkeren elkaar hopelijk 

niet uit het oog verloren. We proberen zoveel mogelijk door te trainen waar dat 

mogelijk was, ondanks dat dit ook groot deel van het jaar niet kon. 

Het bestuur heeft zo meer mogelijk geprobeerd om de binding met de leden 

doorlopend in stand te houden, door bezoekjes en presentjes aan huis te plegen, 

meer Nieuwsbrieven uit laten gaan, meer in de publiciteit treden, droogtrainingen 

organiseren, (gratis)winter en zwemmen in de vakantie (Keppel) enz.  

Afmeldingen: Paul Hamer (later), Chantal Vrendenbarg, Ineke Visser, Iris Gossink, 

Drea Gieling, Jean Slotboom, Ina Niks, Lobke Sleking, Manuela Sleking en Ellen van 

Driel.  

 

2. Presentatie/filmpje  

Er volgt er een PowerPoint Presentatie over het wel en wee van verenigingen in het 

algemeen en de wel en niet behaalde successen van onze eigen vereniging. 

Wel kan gezegd worden dat we het toch redelijk goed doen qua ledenaantal als we 

de landelijke tendens bij de KNZB in Coronatijd zien. (ca. -25%) 

 

3. Notulen algemene Ledenvergadering 2021 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Jaarverslag Secretaris 2021 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

5. Jaarverslag Zwemcommissie 2020-2021 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

      6.  Jaarverslag Polocommissie 2021-2022 

Eric Jansen vraagt hoe het met de W-offials is: antw. Dat loopt en worden opgeleid. 

We gaan inventariseren hoeveel we er hebben.  

Momenteel hebben we nog 3 scheidsrechters. 

   

       7.  Financieel Jaarverslag 2021 

 Rick Kleine geeft een toelichting op het verslag. 

Door Corona is er aanmerkelijk minder badhuur betaald waardoor de begroting is 

bijgesteld naar boven. De prognose voor volgend jaar is ook moeilijk vast te stellen 

als er zich telkens gewijzigde omstandigheden voordoen. 

Er wordt geld apart gehouden voor jeugd en 100 jarig bestaan. 

 



 

 

 

Het financieel verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

      8. Verslag Kascommissie en benoemen nieuwe kascommissie  

 Het verslag van de kascommissie wordt ongewijzigd vastgesteld. 

De penningmeester wordt decharge verleend door Danielle en Iris en de nieuwe 

kascommissie bestaat uit Iris, Andre en Jessica (reserve) 

 

      9. Prognose Begroting 2020-2021  

De prognose wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

      10. Mededelingen-Rondvraag  

De actie die nu wordt verlengd houdt in dat jeugdleden tot 11 jaar tot 1 januari 2023 

de mogelijkheid krijgen om gratis lid te worden van onze vereniging. 

Tevens draaien we nu zelf bardienst op maandag, vrijdag en tijdens polowedstrijden. 

Er is geïnventariseerd of we genoeg kwalificatie hebben aan boord en dat is nog niet 

het geval. Vooralsnog mogen we proefdraaien na goedkeuring van het 

Stichtingsbestuur, maar is het wel noodzakelijk dat we straks genoeg (bar)mensen 

hebben, waarvoor het diploma Sociale Hygiëne vereist is. 

 

Hulpvraag; we hebben te weinig kader op alle fronten!! Ook in functies bij alle 

commissies… 

 

Maarten vraagt of we in de zomer weer kunnen trainen in Keppel. Ja dat kan. 

 

Eric maakt zich zorgen over jeugd onder 17, mogelijk dispensatie… 

 

Christien vraagt of er iets is binnengekomen i.v.m. Wet Bestuur en Toezicht. 

Dat is niet het geval. 

       

11. Sluiting  

21.20 uur  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

4. Jaarverslag Secretaris 2022 
 
Doesburg, 10 april 2023  
 
Jaarverslag 2022 van de secretaris  
 
  
Eind 2022 bestond het bestuur uit: 

 Walther Eenstroom, voorzitter;  

 Henkjan Kets, secretaris;  

 Rick Kleine, penningmeester;  

 Tessa aan de Meulen, voorzitter zwemcommissie; 

 Nicolle Rutten, voorzitter Polocommissie 
De functie van voorzitter PR commissie en Activiteitencommissie is al een tijd vacant. 
 
Bestuursvergaderingen  
In 2022 heeft het nieuwe bestuur 4 maal vergaderd. De vergaderingen kenden eenzelfde 
patroon. Eerlijk gezegd waren er weinig schokkende zaken (na corona) te vermelden. 
Er werd telkens een actuele actielijst behandeld waar alle DWV gerelateerde belangrijk zaken 
werden behandeld. Ieder van het bestuur behandelde zijn of haar punten volgens afspraak na 
terugmelding in de diverse geledingen van de vereniging. 
 
Samenwerking Stichting Overdekt Zwembad 
De samenwerking met het Stichtingsbestuur heeft zich verder ontwikkeld en is nu prima te 
noemen Tevens wordt op belangrijke momenten in het jaar regelmatig extra overlegd over de te 
behandelen belangrijke zaken. De overdracht bar bij polowedstrijden en trainingen is succesvol te 
noemen. Ook in financieel opzicht. 
 
Vermeldenswaardige punten 2022 
 

 In januari wordt geen contributie geïnd i.v.m. solidariteit van onze leden in coronatijd.  

 We hebben nog even met Corona te maken middels het gebruiken van een QR code bij 
toegang zwembad. 

 Ledenvergadering 2 juni, 31 leden aanwezig. 

 Seizoensafsluiting 18 juni, Chinees Buffet, druk bezocht. 

 Doesburg Vitaal met de Fitcoinactie gestart, doel zelf bewegen en mogelijk iets betekenen 
voor de mensen met een kleine portemonnee. 

 Het Hanzefeest in juni kent helaas weinig vrijwilligers van DWV (5!) ondanks herhaalde 
oproepen. Wel leuke opbrengst. 

 De actie jeugdleden tot 11 jaar gratis wordt voorgezet t/m 31-12 en levert jeugdleden op 
en de start van waterpoloteam onder de 13 jaar. 

 Tevens wordt er bij jeugdwedstrijden door een sponsor fruit aangeboden. Jeugd onder 13 
heeft een sponsor voor bidons gevonden.  

 De borstcrawlcurus werd weer opgepakt. 

 De lichtjesactie op de begraafplaats levert veel vrijwilligers en een leuke bijdrage op. 

 Jessica stopt per 31-12 na 10 jaar als trainster van de Mastergroep. 

 De kerstmarkt en de oliebollenactie waren succesvol 

 De zwemvierdaagse werd weer georganiseerd. 
 
 

 
 
 
 
 



 

 

 

5. Jaarverslag zwemcommissie 2022-2023 
 

1. Leden zwemafdeling (wedstrijdselectie) 

Wij hebben afgelopen seizoen gelukkig weinig zwemmers zien stoppen en een aantal zwemmers 
mogen verwelkomen. Ook hebben we een aantal zwemmers gehad die proef kwamen zwemmen, 
maar helaas niet zijn blijven plakken. De nieuwe zwemmers zwemmen in de doelgoepen “opleiding” 
en “junioren en ouder”.  
 

2. Trainingen  

Trainers zwemseizoen 2022 – 2023 
Opleiding:  Maandag:  Marieke / Joris  Donderdag:  Marieke / Joris / 
Maarten /       Vacature 
Minoren:  Dinsdag:   Ilse  Donderdag:  Ducky 
Junioren en ouder Maandag: Maarten  Dinsdag:  Ilse / Remco 
 Donderdag: Ducky  
 
De doelgroep “opleiding” is door verschillende personen gedraaid op de donderdag. Maarten gaat 
zich weer focussen op zijn eigen zwemmen, waardoor wij op die plek een tekort hebben. Hopelijk 
vult deze plek zich snel weer.  
 
Om alles draaiende te houden en ervoor te zorgen dat iedereen weet wie wij zijn binnen de 
zwemafdeling en wat er allemaal gedaan wordt, zijn er afgelopen seizoen op 17 en 19 mei 
bijeenkomsten georganiseerd waarbij geacht wordt dat alle ouders van de zwemafdeling aanwezig 
zullen zijn. Helaas was de opkomst niet heel groot. Toch hebben wij hier een aantal mogelijke 
trainers aan overgehouden en is vooral het meelopen aan het bad voor sommigen een mooie stap 
geweest.  
 

3. Wedstrijden  

Wanneer de zwemmers goed genoeg de slagen en keerpunten beheersen, willen wij deze zwemmers 
zo snel mogelijk wedstrijden laten zwemmen. Op deze manier wennen de zwemmers al snel aan de 
wedstrijden en ze hoeven in de meeste gevallen nog geen al te lange afstanden te zwemmen. Dit 
heeft ook dit seizoen weer veel mooie momenten onder de jongste zwemmers opgeleverd.  
 
Linda Luesink verzorgd de inschrijving voor de wedstrijden. Samen met Tessa heeft zij ook de 
afgelopen thuiswedstrijd verzorgd. Voor het organiseren van de thuiswedstrijd hebben wij nog 
iemand nodig voor volgend seizoen. Deze vacature lijkt ingevuld te worden door Mary en Jeanette. 

 
Competitieverband 
Nationale verenigings-competitie, district 3e klasse  
We hebben helaas geen poule kunnen vinden om weer deel te nemen aan deze competitie. Komend 
seizoen kunnen wij aansluiten bij een poule en wordt deze competitie weer gezwommen in de Grote 
Koppel te Arnhem. 
 



 

 

 
De EZC 
Wij hebben samen met twee andere verenigingen de EZC opgestart. Dit is een onderlinge competitie, 
waarbij het plezier en jezelf verbeteren voorop staat.  

 
Meerkamp Winterswijk 
Wij hebben ook deelgenomen aan de meerkampwedstrijden in Winterswijk. Bij deze wedstrijden 
mogen de zwemmers zich op alle zelfgekozen afstanden inschrijven en zwemmen verschillende 
leeftijdsgroepen tegen elkaar. Deze wedstrijden worden volgend seizoen minder of niet meer 
gezwommen aangezien er weer deelgenomen wordt aan de NZC. 
 
 
 
Kwalificatie d.m.v. behaalde limieten;  

- GLAK  (Gelderse Lange Afstand Kampioenschappen)  
- GBK  (Gelderse B Kampioenschappen) korte baan  
-  
- GK  (Gelderse Kampioenschappen) lange baan  
- GBK  (Gelderse B Kampioenschappen) lange baan  

 
DWV is weer door een mooi aantal zwemmers vertegenwoordigd bij de Gelderse 
Kampioenschappen, waar zij mooie resultaten hebben behaald.  
 
Officials zwemseizoen 2022 – 2023 
Hans Bruns bevoegdheid 123JK 
Elco Geervliet bevoegdheid 3 
Dick Regelink bevoegdheid 3 
Rolf Blom bevoegdheid 4 
Alie Ziel bevoegdheid 4 
Brain Bean bevoegdheid 4 
Mary Peters bevoegdheid 4 
Jeanette Boonstra bevoegdheid 4J    
 
 

4. DWV uitje 

Er zijn plannen om een uitje of een kamp te plannen. Deze plannen moeten nog concreet uitgewerkt 
worden.  
 
 

5. Speerpunten / doelstellingen voor 2022 – 2023 

- Uitbreiding van het ledenbestand en kader;  
- uitbreiding en betrokkenheid kader breder maken; 
- taken goed verdelen, welke ook duidelijk zijn voor iedereen;  
- werken vanuit een visie die is opgesteld door het zwemkader. 
- in stand houden en invullen van alle functies m.b.t. de zwemafdeling;  
- kwaliteit behouden in het les geven;  
- opleidingsplek voor stagiairs zijn;  



 

 

- niveau van het kader op peil houden, o.a. door middel van cursussen volgen;  
- dat iedere zwemmer kan presteren op zijn of haar niveau waarbij als hoofddoel het plezier  

bovenaan blijft staan.  
- instroom vanuit de opleiding continueren d.m.v. promotie van DWV bij het behalen van het 

diplomazwemmen;  
- mee blijven doen aan Sjors Sportief;  
- kamp/uitje voor alle zwemmers;  
- sponsoren voor onze doelgroep zwemmers;  
- het seizoen 2023 – 2024 weer openen met ouders en zwemmers waar onder andere de doelen 

voor dit seizoen en het belang van vrijwilligers worden besproken; 
- vrijwilligers stimuleren eventueel weer tijdens de start van het seizoen intekenlijst voor 

vrijwilligers; 
- ouders de gelegenheid geven om mee te komen lopen aan het bad en zelf te ervaren hoe het 

is.  
 

 

6. Jaarverslag waterpolocommissie 2022/2023 
 
Jaarverslag waterpolocommissie 2022/2023 
Leden: Rob, Roy en Nicolle.  
Dit jaar is na lange tijd weer goed voor ons geweest. We mochten dit seizoen weer volledig 
aan de slag met onze wedstrijden. Het was nog even onzeker hoe Corona ons misschien 
nog tegen kon zitten maar gelukkig heeft het ons dit seizoen niet tegen gezeten.   
We hebben voor het seizoen een lange vergadering gehad om het een en ander op een rij te 
zetten om het seizoen te kunnen starten. Dit had voornamelijk een inhoud over onze tekort 
aan W-officials. Daarom hebben we in eerste instantie dit jaar een indeling gemaakt per half 
jaar. Dit in de hoop dat we nog meer mensen de cursus konden laten afronden en deze 
meenemen in het tweede half jaar. Gelukkig is dit met een aantal mensen gelukt en konden 
deze mee in de planning. Daarnaast hebben er nog een aantal mensen zich ingezet om de 
cursus af te ronden en zo ook al eens bij kunnen springen waar het nodig was.  
Rob heeft afgelopen jaar een nieuwe tablet aangeschaft omdat de oude de nieuwe software 
niet meer aan kon. En ook de batterij had zijn beste tijd gehad.  
Ook voor komend seizoen hebben wij weer nieuwe aanwas nodig voor de W-off en hopen 
dat mensen zich snel aan zullen melden om hun steentje bij te dragen.  
Trainers en jeugd:  
Onze jeugd krijgt inmiddels alweer enige tijd training van een kleine selectie heren uit onze 
heren 1 en 2 teams. De jeugd is hier nog steeds zeer enthousiast over. Hiernaast staan ook 
dit jaar weer onze 2 studenten van het Cios te Arnhem. De oudere jeugd heeft vanaf het 
begin van het seizoen de mogelijkheid gekregen om vrij mee te trainen bij de seniorenteams 
om meer ervaring op te doen. En om zo alvast te kunnen proeven waar ze na dit seizoen bij 
in het team komen. Het heeft even geduurd maar sinds de 2e helft van dit seizoen maken 
hier een aantal spelers gebruik van. Ook hebben zij al mee mogen doen met een aantal 
wedstrijden.   
Tijdens de start van het seizoen van onder de 13 vielen er ineens wat kinderen af. Gelukkig 
hebben we het nog voor elkaar kunnen krijgen dat onze jeugd 5 tegen 5 mochten spelen. 
Helaas waren ze in een veel te zware competitie ingedeeld en hebben hier veel verlies in 
gehad. Ook heeft het wel eens tegen gezeten in het 5 tegen 5 spelen tegen teams die 
normaal 7 tegen 7 spelen. Ondanks dit heeft het team er lopend het seizoen weer een aantal 
spelers bij mogen krijgen en hebben een lekker seizoen mee mogen draaien. Ook al hebben 
ze veel tegenslag gehad, de kinderen hebben zich goed verweerd en vooral ook schik met 
elkaar gehad. Voor volgend seizoen zullen we het team in een lagere poule in schrijven en 
hopen dat ze meer op niveau kunnen meedraaien.  



 

 

Ons onder de 17 team heeft afgelopen seizoen met net voldoende spelers mogen spelen. 3 
dames hebben met dispensatie mee mogen spelen. Enige nadeel hiervan was dat er maar 2 
tegelijk mee mochten doen. Toch hebben zij afgelopen seizoen heerlijk kunnen spelen en 
zoals het eruit ziet zullen zij 2e worden in hun poule. Omdat komend seizoen 4 van het team 
door moeten naar de senioren is er geen onder de 17 meer over. Een gedeelte gaat door 
naar de dames en een ander gedeelte naar de heren.   
We zijn bezig geweest om meer inspraak van de teams te gaan krijgen en hebben alle teams 
gevraagd om minimaal 2 personen aan te wijzen met wie wij als commissie contact op 
kunnen nemen wanneer iets nodig is. Zo ook hebben we nu met de teams gecommuniceerd 
dat zij komend seizoen zelf een steentje moeten bijdragen aan de team indelingen. In 
Januari zullen zij dan een vergadering plannen als team zijnde en overleggen wat iedereen 
voor het volgende seizoen willen. Dit zullen ze voorleggen aan de commissie en dan samen 
een juiste teamindeling maken. Ook afgelopen jaar hebben de jeugdtrainers hierin mee 
gedacht om de doorstromende jeugd in het juiste team in te delen.  
Eigen beheer van het zwembad:  
Hier waren wij afgelopen jaar erg enthousiast over dat we dit eindelijk mochten gaan doen. 
En na een volledig seizoen jaar moeten we toch zeggen dat het wel een succes is. Nog 
steeds zijn we ons ervan bewust dat een aantal mensen het niet prettig vinden maar het 
levert ons zoveel op. Wat we het meeste zien is dat we meer samen komen hebben met 
elkaar. Zo hebben we samen een belangrijke wedstrijd mogen kijken in de kantine en zijn de 
heren regelmatig in de kantine te vinden met een kaartspel. We wilden hier eerst een rooster 
voor maken met kantine diensten. Maar bij nader inzien liep het gewoon zoals het hoort. Het 
laatste team sluit af, zijn er mensen die langer willen blijven dan is er overleg en zullen zij 
afsluiten indien dit nodig is. Maar over het algemeen is er altijd iemand van het laatste team 
die wilt sluiten.   
  
  
De polocommissie zelf:  
Nog steeds is onze commissie erg klein. Helaas hebben we nog steeds geen 
jeugdcoördinator die alles van de jeugd op zich neemt. En helaas heeft Roy te kennen 
gegeven dat hij zal stoppen met de senioren. Dus voor komend seizoen betekent dit dat de 
commissie nog maar uit 2 personen zal bestaan. Daarom zullen we meer beroep gaan doen 
op onze teams zelf. Wil je meer weten hoe je kan bijdragen aan onze commissie? Neem dan 
contact met ons op.   

 
 
7. Financieel Jaarverslag 2022 
Zie bijlage 
 
8. Mededeling kascommissie 2022 
 
9. Prognose Financien 2023-2024 
Zie bijlage 
 
10. Mededelingen 
 
11. Rondvraag en Sluiting 
 
  
 


